
Z A P I S N I K 

 

Sa 08. sjednice Općinskog vijeća Općine Ĉepin, odrţane 20. oţujka 2014. godine, u 

prostorijama Općine Ĉepin, K. Zvonimira 105. 

Sjednicu je u 18,00 sati otvorio predsjednik Općinskog vijeća Draţen Arnold, utvrdivši da je 

sjednici nazoĉno 15 ĉlanova Vijeća od izabranih 17, te da Vijeće moţe pravovaljano 

odluĉivati. 

 

NAZOĈNI ĈLANOVI VIJEĆA: 

1. Draţen Arnold 

2. Valentin Pavleković 

3. Mirko Janković 

4. Hrvoje Hefer 

5. Josip Đimber 

6. Ivana Blaţević 

7. Ivo Zrno 

8. Lara Liović-Nadaţdi 

9. Josip Mioĉ 

10. Ivan Galir 

11. Boţo Mitrović 

12. Marina Glavota 

13. Zdravko Ţivković 

14. Bernard Bestvina 

15. Darko Lazar 

 

SJEDNICI NISU NAZOĈNI: 

1. Gordana Kalajţić 

2. Mario Ţanko 

 

Sjednici su takoĊer nazoĉni: Draţen Tonkovac, općinski naĉelnik, Ivan Ţeravica i Robert 

Periša, zamjenici općinskog naĉelnika, Ţeljko Mamić, viši savjetnik, Mirjana Cvitkušić, v.d. 

proĉelnice i Hrvoje Pavić, predsjednik Povjerenstva za imenovanje ulica, predstavnik DVD-a 

Ĉepin Tomislav NaĊ.  

Predsjednik Općinskog vijeća upoznao je nazoĉne sa predloţenim dnevnim redom. 

D N E V N I    R E D 

1. Usvajanje zapisnika sa 07. sjednice Općinskog vijeća Općine Ĉepin 

2. Donošenje Odluke o donošenju Plana civilne zaštite Općine Ĉepin 

3. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Plana zaštite i spašavanja Općine Ĉepin 

4. Donošenje Odluke o nerazvrstanim cestama 

5. Donošenje Odluke o ureĊenju prometa u ulici B. J. Jelaĉića u Ĉepinu 

6. Donošenje Odluke  o pristupanju Općine Ĉepin u Lokalnu akcijsku grupu LAG 

„VUKA-DUNAV“ 

7. Donošenje Odluke  o privremenom korištenju poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu 

Općine Ĉepin 

8. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju i imenovanju 

Povjerenstva za procjenu šteta od elementarnih nepogoda 

9. Donošenje Odluke o imenovanju ulice na kĉ.br. 5465  k.o. Ĉepin u naselju Livana 

10. Donošenje Odluke o imenovanju ulice na kĉ.br. 5471  k.o. Ĉepin u naselju Livana 

11. Donošenje Odluke o preimenovanju ulice Put Paralele 

12. Razno 
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Krešimir Crnković, v.d. proĉelnika predloţio je dopunu dnevnog reda toĉkom 12. Donošenje 

Odluke o imenovanju ulice na kĉ.br. 3970 k.o. Ĉepin, toĉkom 13. Donošenje Odluke o 

izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju i imenovanju Stoţera zaštite i spašavanja Općine 

Ĉepin i toĉkom 14. Donošenje Odluke o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za rješavanje 

statusa dvorane Hrvatskog doma u Ĉepinu. 

 

Općinsko vijeće Općine Ĉepin jednoglasno je usvojilo predloţeni dnevni red, kao i 

predloţenu dopunu dnevnog reda.  

 

TOĈKA 1. USVAJANJE ZAPISNIKA SA 07. SJEDNICE OPĆINSKOG VIEĆA OPĆINE 

        ĈEPIN  

Vijećnik Hrvoje Hefer predloţio je da se u zapisniku na strani 3. ispravi jer na sjednici Vijeća 

nije sudjelovao Tomislav Hefer.  

Vijećnik Ivan Galir iznio je primjedbu na zapisnik jer smatra kako pod toĉkom 2. dnevnog 

reda nije opisana rasprava kako je tekla. TakoĊer je naveo kako je na Klubu vijećnika 

HDSSB-a dogovoreno da vijećnici HDSSB-a usvajaju zapisnik ali ne u cijelosti, te navodi da 

prvi dio zapisnika ne odgovara ĉinjenici, niti istini (do prekida sjednice). 

Vijećnik Boţo Mitrović istaknuo je kako on nije prihvatio kandidaturu ne zato što je 

predsjednik Vijeća predloţio Josipa Mioĉa, nego je rekao da ne ţeli uĉestvovati u igrama  

djeĉjeg vrtića.  

Vijećnik Ivo Zrno takoĊer je naveo da je Tomislavu Kuni krivo navedena funkcija.  

Općinsko vijeće Općine Ĉepin sa 10 glasova ZA i 5 glasova PROTIV prihvatilo je predloţene 

izmjene vijećnika Hefere, Mitrovića i Zrne, i usvojilo je zapisnik sa 07. sjednice Općinskog 

vijeća Općine Ĉepin.  

 

TOĈKA 2. DONOŠENJE ODLUKE O DONOŠENJU PLANA CIVILNE ZAŠTITE 

        OPĆINE ĈEPIN 

Vijećnici su zajedno sa dnevnim redom dobili i materijal za toĉku 2. dnevnog reda.  

Toĉku 2. dnevnog reda obrazloţio je Krešimir Crnković, v.d. proĉelnika istaknuvši kao je 

Plan civilne zaštite dio Plana zaštite i spašavanja koji je donesen od strane Općinskog vijeća. 

Drţavna uprava za zaštitu i spašavanje Podruĉni ured u Osijeku naloţila je da se taj Plan 

civilne zaštite mora donijeti od strane Općinskog vijeća. Plan je radila radna skupina. 

Upoznao je nazoĉne ĉlanove Vijeća sa tehniĉkim greškama u Planu civilne zaštite i to na 

strani 3. pod stavkom 4. gdje stoji „Općina je preko Podruĉnog ureda zaštite i spašavanja 

Osijek…. izvršila popunu sa 20 pripadnika“, te da umjesto „20 pripadnika“ treba biti „21 

pripadnika“. Nadalje gdje stoji „Postrojbu je potrebno dopuniti sa još 11 pripadnika….“, treba 

da umjesto „11 pripadnika“ treba biti „12 pripadnika“.  Nadalje na strani 3. pod stavkom 5. 

gdje stoji „Dana 09. veljaĉe 2012. godine, izvršeno je smotriranje i priopćenje RR………., a 

odazvalo se 20 v/o“, treba  „umjesto „20 v/o“ pisati „21 v/o“.  Nadalje je istaknuo budući da 

je bilo upita vezano za toĉku 10. „Dino Drlje“ i toĉku 15. „Goran Ivanović“ da nisu više u 

Ĉepinu, naveo je kako se taj popis ne moţe mijenjati jer ga je donijela Drţavna uprava za 

zaštitu i spašavanje, ali budući da je to potrebno izmijeniti, Drţavnoj upravni za zaštitu i 

spašavanje Podruĉni ured u Osijeku uputiti će se zahtjev za izmjenom i dopunom tih ĉlanova. 

Nadalje na strani 25. takoĊer navodi da je se potkrala tehniĉka greška gdje stoji „Prilog 3.. 

Povjerenici civilne zaštite i zamjenici – pod toĉkom 2. Mjesni odbor Ĉ.Martinci…… Damir 

Sulejmanović“ treba da umjesto „Sulejmanović“ da piše „Sulejmanovski“. TakoĊer navodi na 

str. 26. pod „Prilog 6. – pod alinejom 9. – Policijska uprava Osjeĉko-baranjska …..naĉelnik 

Ţeljko Prša“ treba da umjesto „Ţeljko Prša“ da piše „Milan Bariĉević“. 

Vijećnik Ţivković naveo je kao na strani 26. pod prilogom 5. toĉka 4. treba umjesto „Antun 

Tusić“ napisati „Antun Trusić“. 
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Vijećnica Glavota istaknula je kako na stranici 28. pod stavkom 3. gdje stoji „-Panturist 

d.d….. dir. Predrag Ribić“, budući da on više nije direktor treba da stoji „dir. Bo Erik Stig 

Karlsson“. 

Vijećnik Mioĉ navodi kako na stranici 24. piše pod „V. Prilozi – pod toĉkom 21. Hrvoje 

Dronjak“te da umjesto „Hrvoje Dronjak“ treba pisati „Hrvoje Dornjak“. 

Vijećnik Hrvoje Hefer takoĊer je naveo kako na stranci 24. pod „V. Prilozi pod toĉkom 

2.“pod kojom stoji „Hrvoje Hefer, …Ĉepin, Prenjska 19.“ treba da stoji „Ĉepin, K. Zvonimira 

42“.  

Predstavnik DVD-a Ĉepin Tomislav NaĊ naveo je kako na strani 19. pod „Kapaciteti nositelja 

zbrinjavanja: pod DVD Ĉepin – ljudski potencijal 23….“, umjesto „23“  treba da piše „27“. 

TakoĊer na strani 25. pod „Tablica 2. DVD Ĉepin….. komplet 23“,  umjesto „23“ treba da 

piše „27“.  

 

Općinsko vijeće Općine Ĉepin prihvatilo je gore navedene predloţene promjene i jednoglasno 

je donijelo  

O D L U K U 

o donošenju Plana civilne zaštite  

Općine Ĉepin 

(Odluka o donošenju Plana civilne zaštite Općine Ĉepin, prilaţe se Zapisniku i njegov je 

sastavni dio.) 

 

TOĈKA 3. DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA PLANA ZAŠTITE 

  I SPAŠAVANJA OPĆINE ĈEPIN 

Vijećnici su zajedno sa dnevnim redom dobili i materijal za toĉku 3. dnevnog reda. 

Krešimir Crnković, v.d. proĉelnika, istaknuo  je kako u „ĉlanku 3. Prilog 3. Evidencija 

Stoţera zaštite i spašavanja…..: pod toĉkom 4. Ivan NaĊ, ĉlan, DVD Ĉepin, Urednost d.o.o.“ 

nije više „Urednost d.o.o“ već treba da piše „Filozofski fakultet u Osijeku“.  

 

Općinsko vijeće Općine Ĉepin prihvatilo je predloţenu promjenu i jednoglasno je donijelo  

O D L U K U 

o izmjenama i dopunama Plana zaštite i spašavanja 

Općine Ĉepin 

(Odluka o izmjenama i dopunama Plana zaštite i spašavanja Općine Ĉepin prilog je Zapisniku 

i njegov je sastavni dio.) 

 

TOĈKA 4. DONOŠENJE ODLUKE O NERAZVRSTANIM CESTAMA 

Vijećnici su zajedno sa dnevnim redom dobili i materijal za toĉku 4. dnevnog reda. 

Toĉku 4. dnevnog reda obrazloţio je Krešimir Crnković, v.d. proĉelnika, istaknuvši kako je 

Drţavni ured za reviziju od mjeseca travnja do mjeseca studenog 2013. godine vršio reviziju u 

jedinicama podruĉne i regionalne samouprave. Nakon toga Revizija je dostavila izvješće koje 

je od strane Općine Ĉepin prihvaćeno i obvezali se da ćemo njihove naputke i prijedloge 

usvojiti i donijeti odreĊene dokumente koje Općina nema. Prvi i osnovni opći akt koji Općina 

treba imati je Odluka o nerazvrstanim cestama.  

Vijećnik Boţo Mitrović mišljenja je kako su ceste - nastavak od Paralele do naselja, kao i  

nastavak ceste ulice J.J. Strossmayera do Paralele raĊene mimo pravilnika o gradnji 

nerazvrstanih cesta. TakoĊer navodi da je sistem graĊenja cesta katastrofalan.  

Općinsko vijeće Općine Ĉepin jednoglasno je donijelo 

O D L U K U 

o nerazvrstanim cestama 

(Odluka o nerazvrstanim cestama prilaţe se Zapisniku i njegov je sastavni dio.) 
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TOĈKA 5. DONOŠENJE ODLUKE O UREĐENJU PROMETA U ULICI  

  B.J.JELAĈIĆA U ĈEPINU 

Vijećnici su zajedno sa dnevnim redom dobili i materijal za toĉku 5. dnevnog reda. 

Toĉku 5. dnevnog reda obrazloţio je Krešimir Crnković, v.d. proĉelnik istaknuvši kako 

navedeni prijedlog Odluke treba promijeniti iz razloga jer se Odluka treba odnositi samo na 

promet autobusima i to u ulici B.J. Jelaĉića zbog ugroţenosti sigurnosti prometa i stabilnosti 

ceste,  a ostali prijedlog Odluke reguliran je po ţupanijskim cestama. 

Vijećnika Mitrovića zanima što je sa prometovanjem u ulicama J.J. Strossmayera kojom 

prolaze hladnjaĉe iz Paralele i Ulicom grada Vukovara. 

Vijeća Glavota zatraţila je informaciju dali je Općina kontaktirala inspektorat, kao i sa GPP-o 

vezano za donošenje predloţene Odluke (dali će se to odnositi i imati odreĊene posljedice na 

poremećaj voznog reda i na cijenu karte).  

U raspravi su sudjelovali: Boţo Mitović, Marina Glavota.  

Obrazloţenje na postavljena pitanja vijećnika dao je općinski  naĉelnik Draţen Tonkovac.  

 

Općinsko vijeće Općine Ĉepin  prihvatilo je gore navedeni prijedlog i jednoglasno donijelo 

O D L U K U  

o ureĊenju prometa u ulici 

B.J. Jelaĉića u Ĉepinu 

(Odluka o ureĊenju prometa u ulici B.J.Jelaĉića u Ĉepinu, prilaţe se Zapisniku i njegov je 

sastavni dio). 

 

TOĈKA 6. DONOŠENJE ODLUKE O PRISTUPANJU OPĆINE ĈEPIN U LOKALNU  

  AKCIJSKU GRUPU LAG „VUKA-DUNAV“ 

Vijećnici su zajedno sa dnevnim redom dobili i materijal za toĉku 6. dnevnog reda. 

Toĉku 6. obrazloţio je Ivan Ţeravica, zamjenik općinskog naĉelnika istaknuvši kako na 

podruĉju RH postoji 61 LAG. Sam LAG ima funkciju ujedinjenja općina, prezentiranja 

interesa jedne šire sfere društva. LAG se ne odnosi samo na općinu, odnosno lokalnu 

samoupravu, nego se odnosi i na udruge i poduzetnike. TakoĊer je naveo kako je Općina 

Ĉepin jedina u Ţupaniji koja nije pripadnik nekog LAG-a. Naveo je da je dobro biti u LAG-u 

radi boljeg pristupa sredstvima. Budući da je Općina propustila prvi LAG gdje je mogla biti 

osnivaĉ istog, sada bi  ušla kao ĉlan. Da se uklopi u nju zato mora platiti jediniĉne troškove 

oko cca 20.000,00 kn, kao i godišnju ĉlanarinu u iznosu od 4.000,00 kn.  Svaki LAG po 

Statutu mora imati minimum 51% zastupljenosti civilnog društva, što znaĉi da glavnu rijeĉ u 

LAG-u ne smije imati općinska samouprava.  

Vijećnik Bernard Bestvina zatraţio je informaciju tko je od općina u LAG-u.  

Ivan Ţeravica, zamjenik općinskog naĉelnika naveo kao su u LAG-u općine Erdut, 

Ernestinovo, Šodolovci, Vuka, Vladislavci i Antunovac.  

 

Općinsko vijeće Općine Ĉepin jednoglasno je donijelo  

O D L U K U 

o pristupanju Općine Ĉepin u Lokalnu akcijsku grupu 

LAG „VUKA-DUNAV“  

(Odluka o pristupanju Općine Ĉepin u Lokalnu akcijsku grupu LAG „VUKA-DUNAV“ 

prilaţe se Zapisniku i njegov je sastavni dio.) 
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TOĈKA 7. DONOŠENJE ODLUKE O PRIVREMENOM KORIŠTENJU  

  POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU OPĆINE ĈEPIN 

Ĉlanovi Općinskog vijeća dobili su zajedno sa dnevnim redom i materijal za toĉku 7. dnevnog 

reda. 

Krešimir Crnković, v.d. proĉelnika istaknuo je kako predloţena Odluka poĉiva na Zakonu o 

poljoprivrednom zemljištu RH. Predloţio je da se ĉlanak 3. predloţene Odluke koji glasi: 

„Ugovor iz ĉlanka 1. sklapa se na rok do godinu dana, odnosno do raspisivanja javnog poziva 

za zakup poljoprivrednog zemljišta“, tehniĉki izmijeni, te da isti glasi: „Ugovor iz ĉlanka 1. 

sklapa se na rok do godinu dana, odnosno do sklapanja Ugovora o zakup“.  

Vijećnik Janković zatraţio je informaciju gdje se nalazi ta zemlja, te po kojoj cijeni oni sada 

plaćaju zakup.   

Vijećnika Mitrovića zanima da li su obveze onoga tko je u najmu podmirene.  

Vijećnik Janković istiĉe kako po dosadašnjim natjeĉajima koji su išli u zakup cijena zakupa 

iznosila 760,00 kn/ha, te ne vidi razlog zbog kojeg ta cijena ne bi bila i sada.  

Ţeljko Mamić, viši savjetnik, predloţio je budući da ljudima istiĉe ugovor, a postupak 

raspisivanja natjeĉaja traje, a predloţena Odluka je privremena, a da zemlja ne stoji u parlogu, 

da se ta zemlja njima da na privremeno korištenje, dok se ne raspiše natjeĉaj.   

Vijećnik Boţo Mitrović postavio je pitanje budući da je se znalo da im Ugovor istiĉe, zbog 

ĉega se taj natjeĉaj nije raspisao ranije, a sada se donosi odluka da se zemlja daje na 

privremeno korištenje bez natjeĉaja.  

Vijećnik Ivan Galir pozvao je se na ĉlanak 4. predloţene Odluke, te istaknuo kako bi se svi 

ĉlanci predloţene Odluke trebali promijeniti da bih se donijela nova Odluka sa novom 

cijenom.  

Vijećnica Lara Liović-Nadaţdi, istiĉe kako je to privremena Odluka, te predlaţe da ista ostane 

takva još godinu dana. 

Vijećnik Hrvoje Hefer takoĊer je predloţio da predloţena Odluka ostane još godinu dana, jer 

će se za 4.1679 ha raspisati javni natjeĉaj, a ovih 21,3854 ha koristiti će se do skidanja usjeva.  

Vijećnica Glavota mišljenja je da se vezano za cijenu zakupa ne treba nikoga ţaliti, te da se ne 

treba omalovaţavati ni jedna kuna koju općina Ĉepin moţe dobiti.  

Krešimir Crnković, v.d. proĉelnika predloţio je da cijena privremenog zakupa bude po 

ugovoru.  

Vijećnik Hefer nadalje je predloţio da cijena privremenog zakupa bude poĉetna 747,00 kn/ha.  

Vijećnik Galir predlaţe da cijena privremenog zakupa bude dupla i to u iznosu od 939,00,00 

kn/ha.  

Draţen Tonkovac, općinski naĉelnik, predloţio je da cijena privremenog zakupa bude dupla 

od cijene po prijašnjem Ugovoru. Nadalje je istaknuo kako to zemljište u općinskom 

vlasništvu gospoĊa Horvat Sofija obraĊuje 4,1679 ha i zemljište u industrijskoj zoni obraĊuje 

„Novi-Agrar“ u površini od 21,3854 ha. TakoĊer je istaknuo da se tu radi još o nekim 

parcelama koje su u društvenom vlasništvu za koje je zatraţeno mišljenje Agencija za 

poljoprivredno zemljište. TakoĊer je naveo kako po novom Zakonu o poljoprivrednom 

zemljištu Općina više ne raspolaţe sa društvenim vlasništvom nego drţava, odnosno Agencija 

za poljoprivredno zemljište.  

U raspravi su sudjelovali: Mirko Janković, Boţo Mitrović, Ivo Zrno, Ivan Galir, Lara Liović-

Nadaţdi, Hrvoje Hefer, Bernard Bestvina, Marina Glavota,  

Odgovore na postavljena pitanja vijećnika dali su Draţen Tonkovac, općinski naĉelnik, Ţeljko 

Mamić, viši savjetnik, Mirjana Cvitkušić, v.d. proĉelnice. 

Krešimir Crnković, v.d. proĉelnika naveo je kako bih ĉlanak 4. predloţene Odluke na 

prijedlog općinskog naĉelnika Draţena Tonkovca glasio: „Korisnici poljoprivrednog zemljišta 

iz ĉlanka. duţni su platiti naknadu u visini dvostrukog iznosa koji je bio ugovoren po 

prijašnjem ugovoru.“ 
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Nakon provedene rasprave Općinsko vijeće Općine Ĉepin sa 14 glasova ZA i 1 glasom 

SUZDRŢAN prihvatilo je prijedlog Općinskog naĉelnika, te donijelo  

O D L U K U 

o privremenom korištenju poljoprivrednog zemljišta u  

vlasništvu Općine Ĉepin 

(Odluka o privremenom korištenju poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Općine Ĉepin 

prilaţe se Zapisniku i njegov je sastavni dio.) 

Vijećnik Hrvoje Hefer istaknuo je kako on neće glasati za taj prijedlog budući da je svaki puta 

bilo problema i završilo je se na Sudu. 

 

TOĈKA 8. DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O 

  OSNIVANJU I IMENOVANJU POVJERENSTVA ZA PROCJENU ŠTETA  

  OD ELEMENTARNIH NEPOGODA 

Vijećnici su zajedno sa dnevnim redom dobili i materijal za toĉku 8. dnevnog reda. 

Toĉku 8. dnevnog reda obrazloţio je Krešimir Crnković, v.d. proĉelnika istaknuvši kako je 

zapisnikom od 01. sjednice Općinskog povjerenstva za procjenu šteta od elementarnih 

nepogoda, koja je odrţana 20. prosinca 2013., dalo prijedlog da se u isto Povjerenstvo 

imenuje još jedan dodatni ĉlan, odnosno Marija Bogović.  

Ĉlan Povjerenstva za procjenu šteta od elementarnih nepogoda istaknuo je da je gĊa. Marija 

Bogović predloţena u Povjerenstvo zato što radi u Ţupaniji u Sluţbi za poljoprivredu, i 

upoznata je sa svim aktima,  te zbog toga moţe puno pomoći pri procjeni šteta od 

elementarnih nepogoda.  

Vijećnik Mitrović zanima da li netko tko je stranka zainteresirana, a u ovom sluĉaju je to 

gosp. Leventić, koja ima zemlju, i on je u Povjerenstvu za procjenu šteta,  da li moţe postojati 

neki sukob interesa.  

U raspravi su sudjelovali: Hrvoje Hefer, Boţo Mitrović, Mirko Janković. 

 

Obrazloţenje na postavljena pitanja vijećnika dao je Draţen Tonkovac, općinski naĉelnik. 

 

Općinsko vijeće Općine Ĉepin prihvatilo je gore navedenu predloţenu promjenu i sa 10 

glasova ZA i 5 glasova PROTIV donijelo  

O D L U K U 

o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju i imenovanju 

Povjerenstva za procjenu šteta od elementarnih nepogoda 

(Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za procjenu 

šteta od elementarnih nepogoda prilaţe se Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

TOĈKA 9. DONOŠENJE ODLUKE O IMENOVANJU ULICE NA KĈ.BR. 5465  

  K.O. ĈEPIN U NASELJU LIVANA 

 

Vijećnici su zajedno sa dnevnim redom dobili i materijal za toĉku 9. dnevnog reda. 

Krešimir Crnković naveo je kako je Povjerenstvo za imenovanje ulica i trgova na podruĉju 

Općine Ĉepin dostavilo zapisnik sa  svoje sjednice koji je iste i predloţilo.  

Vijećnica Lara Liović-Nadaţdi, kao i ĉlan Povjerenstva za imenovanje ulica upoznala je 

nazoĉne vijećnike sa prijedlogom naziva ulica, te razlogom zbog ĉega su ta dva imena 

predloţena.  

Hrvoje Pavić predsjednik Povjerenstva za imenovanje ulica istaknuo je kako predloţena 

KoloĊvorska ulica ima povijesnu notu, a isto tako i  Put Zidine.  

Vijećnik Boţo Mitrović zatraţio je informaciju da li Povjerenstvo za imenovanju ulica uopće 

kontaktiralo sa Mjesnim odborom Livana, kao i sa ljudima koji tamo ţive. 
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Vijećnik Hefer takoĊer je mišljenja da je trebalo kontaktirati predsjednika Mjesnog odbora 

Livana vezano za naziv te ulice. 

Obrazloţenje na postavljen pitanje vijećnika Mitrovića dao je Draţen Arnold, predsjednik 

Općinskog vijeća.  

Vijećnica Glavota istiĉe kako je kontaktirala sa predsjednikom MO Livana, te navodi kako on 

nema informacije o tome, te istiĉe kako je se o tome trebalo kontaktirati i sa mještanima.  

Vijećnik Bernard Bestvina takoĊer je mišljenja da se predsjednici Mjesnih odbora trebaju 

obavijesti o procesu imenovanja novih ulica, a o ĉemu bi oni trebali obavijestiti i mještane. 

Predlaţe da se ulica na kĉ.br. 5465 k.o. Ĉepin u naselju Livana imenuje imenom KoloĊvarska 

ulica.  

Općinsko vijeće Općine Ĉepin sa 10 glasova ZA i 5 glasova SUZDRŢAN prihvatilo je 

prijedlog vijećnika Bernarda Bestvine da se ulica na kĉ.br. 5465 k.o. Ĉepin u naselju Livana 

imenuje imenom KoloĊvarska ulica, te je donijelo 

O D L U K U 

o imenovanju ulice 

na kĉ.br. 5465 k.o. Ĉepin u naselju Livana 

(Odluka o imenovanju ulice prilaţe se Zapisniku i njegov je sastavni dio.) 

 

TOĈKA 10. DONOŠENJE ODLUKE O IMENOVANJU ULICA NA KĈ.BR. 5471 K.O. 

  ĈEPIN U NASELJU LIVANA 

Vijećnici su zajedno sa dnevnim redom dobili i materijal za toĉku 10. dnevnog reda. 

Vijećnik Bernard Bestvina predloţio je da se ulica na kĉ.br. 5471 k.o. Ĉepin u naselju Livana 

imenuje imenom Šumska ulica.  

Općinsko vijeće Općine Ĉepin sa 10 glasova ZA i 5 glasova SUZDRŢAN prihvatilo je 

prijedlog vijećnika Bernarda Bestvine da se ulica na kĉ.br. 5471 k.o. Ĉepin u naselju Livana 

imenuje imenom Šumska ulica, te je donijelo 

O D L U K U 

o imenovanju ulice 

na kĉ.br. 5471 k.o. Ĉepin u naselju Livana 

(Odluka o imenovanju ulice prilaţe se Zapisniku i njegov je sastavni dio.) 

 

TOĈKA 11. DONOŠENJE ODLUKE O IMENOVANJU ULICA PUT PARALELE 

Vijećnici su zajedno sa dnevnim redom dobili i materijal za toĉku 11. dnevnog reda. 

Hrvoje Pavić, predsjednik Povjerenstva za imenovanje ulica upoznao je nazoĉne ĉlanove 

Vijeća sa prijedlogom preimenovanja ulice na kĉ.br. 4014 d.o.o. Ĉepin u naselju Ĉepin u ulicu 

novog imena Ulica Ferdinanda Speisera, te je mišljenja da je vrijednost tog ĉovjeka a koji je i 

poĉasni delegat Ĉepina, da jedna ulica nosi njegovo ime.  

 

Općinsko vijeće Općine Ĉepin sa 10 glasova ZA i 5 glasova SUZDRŢAN donijelo je 

O D L U K U 

o preimenovanju ulice 

na kĉ.br. 4014 k.o. Ĉepin u naselju Ĉepin 

(Odluka o preimenovanju ulice prilaţe se Zapisniku i njegov je sastavni dio.) 

 

TOĈKA 12. DONOŠENJE ODLUKE O IMENOVANJU ULICE 

 

Krešimir Crnković, v.d. proĉelnik upoznao je nazoĉne ĉlanove Vijeća sa toĉkom 12. te 

istaknuo kako je ulica Kamešnice na kĉ.br. 3970 k.o. Ĉepin, u naselju Ĉepin već imenovana 

Odlukom o imenovanju ulice u naselju Ĉepin 18. prosinca 2012. godine, te naveo kako je 

problem nastao u broju katastarske ĉestice zbog netoĉne katastarske ĉestice. 
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Općinsko vijeće Općine Ĉepin jednoglasno je donijelo 

O D L U K U 

o imenovanju ulice  

na kĉ.br. 3970 k.o. Ĉepin u naselju Ĉepin 

(Odluka o imenovanju ulice prilaţe se Zapisniku i njegov je sastavni dio.) 

 

TOĈKA 13. DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O  

  OSNIVANJU I IMENOVANJU STOŢERA ZAŠTITE I SPAŠAVANJA 

  OPĆINE ĈEPIN 

 

Krešimir Crnković, v.d. proĉelnika upoznao je nazoĉne ĉlanove Vijeća kako se u Odluci o 

osnivanju i imenovanju Stoţera zaštite i spašavanja, koju je donijelo Općinsko vijeće, ĉlanak 

2. stavak 1. toĉka  1.  koji je glasio: Robert Periša, zamjenik općinskog naĉelnika, 

predsjednik“, sada po uputama Drţavne uprave za zaštitu i spašavanje treba promijeniti te da 

umjesto „predsjednik“ treba pisati „naĉelnik“ i sada taj ĉlanka 2. stavak 1. toĉka 1. treba 

glasiti: „Robert Periša, zamjenik općinskog naĉelnika, naĉelnik,“.TakoĊer u ĉlanku 2. 

predlaţe se gospodin Mihael Šilac, koji bi bio osoba zaduţena za komunikaciju i odnose s 

medijima, doda kao novi ĉlan Stoţera. Gospodin Mihael Šilac je ĉlan i ima iskaznicu Drţavne 

uprave za zaštitu i spašavanje.  

Sjednicu je preuzeo voditi Hrvoje Hefer, zamjenik predsjednika Općinskog vijeća.  

 

Općinsko vijeće Općine Ĉepin sa 14 glasova ZA donijelo je 

O D L U K U 

o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju  

i imenovanju Stoţera zaštite i spašavanja Općine Ĉepin 

(Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju i imenovanju Stoţera zaštite i 

spašavanja Općine Ĉepin prilaţe se Zapisniku i njegov je sastavni dio.) 

 

TOĈKA 14. DONOŠENJE ODLUKE O OSNIVANJU I IMENOVANJU 

POVJERENSTVA ZA RJEŠAVANJE STATUSA DVORANE  

HRVATSKOG DOMA U ĈEPINU 

 

Krešimir Crnković, v.d. proĉelnika istaknuo je kako je Općinsko vijeće za rješavanje statusa 

dvorane Hrvatskog doma u Ĉepinu imenovalo Laru Liović-Nadaţdi, Ivanu Blaţević i Darka 

Lazara. TakoĊer je naveo da je i DVD Ĉepin dostavio prijedlog, te u isto Povjerenstvo 

predloţilo Ivana NaĊa i Tomislava NaĊa za ĉlanove. TakoĊer je i Općina Ĉepin u to 

Povjerenstvo predloţila Ţeljka Mamića, za predsjednika i Ivana Ţeravicu za ĉlana  

 

Općinsko vijeće Općine Ĉepin sa 14 glasova ZA donijelo je 

O D L U K U 

o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za rješavanje statusa dvorane 

Hrvatskog doma u Ĉepinu 

(Odluka o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za rješavanje statusa dvorane Hrvatskog 

doma u Ĉepinu prilaţe se Zapisniku i njegov je sastavni dio.) 

 

TOĈKA 15. RAZNO 

Vijećnik Bernard Bestvina predloţio je da se ubuduće sve naredne sjednice Općinskog vijeća 

sa dnevnim redom objave na web stranicama općine.  
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Lara Liović-Nadaţdi predloţila je da se na jednoj od slijedećih sjednica Vijeća donese Odluka 

prema Zakonu o zaštiti oĉuvanja kulturne baštine, ali samo pri našoj jedinci lokalne 

samouprave. 

Sjednicu preuzeo predsjednik Općinskog vijeća Draţen Arnold.  

Vijećnik Josip Mioĉ naveo kako je se Općini Ĉepin obratio NK Ĉ. Martinci za kupnju 

kosilice.  

Općinski naĉelnik Draţen Tonkovac naveo je kako NK Ĉ. Martinci dostavio zamolbu Općini 

kojom traţi da im Općina kupi kosilici na 2 godine, a da im se iz njihovih osnovnih sredstava 

ove godine odbije 6.000,00 kn i slijedeće godine 6.000,00 kn, s tim da se tih 12.000,00 kn 

sada plati. Nadalje općinski naĉelnik naveo je kako će Općina snositi troškove sahrane za 

pokojnu Ivanu Hegeduš, iz Ĉepina, koja je preminula od raka.  

Vijećnik Galir zatraţio je informaciju vezano za novoimenovanu ulicu Ferdinanda Speisera 

od zapada prema istoku u kojoj se s lijeve strane nalazi dvorac, zanima ga tko je vlasnik 

dvorca i kome je isti dan na upravljanje. 

Predsjednik Općinskog vijeća Draţen Arnld predloţio je da se u buduće poimence kod 

glasovanja ZA, PROTIV i SUZDRŢAN u zapisnike stavi imenom i prezimenom tko je bio 

ZA, tko PROTIV, i tko SUZDRŢAN.  

Krešimir Crnković, v.d. proĉelnik istaknuo je da je vezano za voĊenje takve evidencije  

razgovarao sa gĊom. Šimunović iz Ureda drţavne uprave OBŢ, te dobio informaciju da isto 

nigdje nije propisano, te da će se na narednim sjednicama Općinskog vijeća pisati tko je bio 

PROTIV, a tko SUZDRŢAN poimence.  

 

Odgovore na postavljana pitanja vijećnika dao je Draţen Tonkovac, općinski naĉelnik, 

predsjednik Općinskog vijeća Draţen Arnold.  

 

Sjednica je zakljuĉena u 20,30 sati. 
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Mladenka Bagarić 

 

KLASA: 021-05/14-01/3      PREDSJEDNIK 

URBROJ: 2158/05-14-1           OPĆINSKOG VIJEĆA 

Ĉepin, 20. oţujka 2014.           Draţen Arnold, dr.med. 

 

          

OVJEROVITELJI ZAPISNIKA: 

1. Zdravko Ţivković 

 

2. Ivana Blaţević 

 

 

 

 

 


